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Hierbij zend ik u de antwoorden op de kamervragen van het lid Gesthuizen (SP) over de 
arbeidsvoorwaarden van postbezorgers (ingezonden 9 augustus 2007, nr 2060722880). 
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Nr. 2060722880 
 
 
 
Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de Staatssecretaris van Economische Zaken over 
de arbeidsvoorwaarden van postbezorgers (ingezonden 9 augustus 2007). 
 
Vraag 1 
Wat is uw reactie op de brief die op 20 juli jongstleden door Netwerk VSP gestuurd is aan 
de vakbonden? 1) 
 
Vraag 2 
Wat is uw mening over het feit dat er door dit bedrijf niet onderhandeld wordt met de 
bonden over de arbeidsvoorwaarden van de postbezorgers? 
 
Vraag 3 
Vindt u het wenselijk dat een bedrijf op de postmarkt blijkbaar het feit dat het door u 
toegezegde onderzoek naar de sociale bescherming van postbezorgers 2) nog niet is 
afgerond, gebruikt als excuus om niet te trachten met de vakbonden overeenstemming te 
bereiken omtrent de arbeidsvoorwaarden waaronder postbezorgers werken? Zo ja, kunt u 
uw antwoord toelichten in het licht van uw opmerking in de brief van 25 mei jongstleden: 
“Ik zal het verloop van de onderhandelingen nauwgezet volgen?” 3) 
 
Vraag 4: 
Zo neen, hoe gaat u er zorg voor dragen dat deze situatie spoedig tot een einde komt? 
 
Antwoorden 1 t/m 4 
Het Kabinet acht het van groot belang dat er goede arbeidsvoorwaarden zijn voor 
postbezorgers. Om dit te bereiken, hanteert het Kabinet een tweesporenbenadering. In 
eerste instantie is het aan sociale partners om afspraken te maken over de 
arbeidsvoorwaarden. Aangezien het primaat bij de sociale partners ligt, is het niet aan het 
Kabinet om zich te mengen in de onderhandelingen. Bij de postbedrijven Sandd en 
Selektmail worden, naar ik begrijp, momenteel gesprekken gevoerd. Ik heb tevens 
vernomen dat ook VSP de gesprekken op korte termijn zal opstarten. Het Kabinet volgt 
vanzelfsprekend de onderhandelingen.  
Daarnaast zijn de Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid en ik inmiddels, zoals 
eerder aangekondigd, een onderzoek gestart naar de sociale bescherming van 
postbezorgers die werken op basis van een overeenkomst van opdracht. Mocht blijken dat 
tegen sociaal onaanvaardbare arbeidsvoorwaarden arbeid wordt verricht en dit niet kan 
worden opgelost door sociale partners, dan kan het wenselijk zijn om maatregelen te 
treffen. In eerste aanleg zal een oplossing moeten worden gezocht in een aanpassing van 
algemeen geldende voorschriften. Echter, in het bijzondere geval dat sprake is van een 
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tijdelijk zich tot de postsector beperkend probleem dat niet via generieke maatregelen kan 
worden opgelost, kunnen – indien nodig - tijdelijke sectorspecifieke maatregelen worden 
getroffen.  
Aan de hand van de resultaten van de onderhandelingen tussen sociale partners en de 
uitkomsten van het onderzoek, zal het Kabinet bezien of de sociale bescherming van 
postbezorgers met een overeenkomst van opdracht voldoende geregeld is. 
Vanzelfsprekend geldt dat zolang er geen nieuwe arbeidsvoorwaardelijke afspraken zijn 
gemaakt tussen de postbedrijven en de bonden, het Kabinet zijn bevindingen zal baseren 
op de huidige arbeidsvoorwaarden en de huidige wet- en regelgeving.  
 
Vraag 5 
Hoe staat het met de vorderingen van het onderzoek naar de sociale bescherming van 
postbezorgers door u en de Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid? 
 
Antwoord 
Het onderzoek geeft aan wat de bestaande sociale bescherming is. Dit is een feitelijke 
weergave van wet- en regelgeving. Daarnaast wordt op dit moment nagegaan wat de 
feitelijke situatie is met betrekking tot de arbeidsvoorwaarden van postbezorgers die 
werken met een overeenkomst van opdracht. De bedrijven is gevraagd informatie aan te 
leveren. Aan de hand van deze informatie wordt de feitelijke situatie opgemaakt. Het 
onderzoek zal dit najaar worden afgerond.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1) Brief van 20 juli 2007, inzake Arbeidsvoorwaarden Netwerk VSP 
2) Derde Nota van Wijziging van de Postwet, 24 mei 2007 
3) Uw brief met kenmerk ET/TM/7061390 inzake wetsvoorstel nieuwe Postwet, pag. 4 


